
Rada Gminy Miedźno
Komisja Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Protokół nr 28/2021 

XXVIII Posiedzenie w dniu 7 grudnia 2021 
Obrady rozpoczęto w formie zdalnej 7 grudnia 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:49 tego
samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Graj
2. Małgorzata Grzyb
3. Dorota Miśkiewicz
4. Ewelina Stobiecka
5. Agnieszka Szczypiór
6. Małgorzata Szymonik
7. Mirosław Zielonka
Goście:

1. Grażyna Borycka – Skarbnik

1. Otwarcie posiedzenia komisji
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonała
przewodnicząca Ewelina Stobiecka. Przedstawił proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Analiza budżetu Gminy Miedźno na 2022 rok.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
4. Sprawy różne.
5. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddał porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew Graj, Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór,
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Porządek został przyjęty.

2. Analiza budżetu Gminy Miedźno na 2022 rok.
Analizę  budżetu  Gminy  na  2022  rok  omówiła  Skarbnik.  W pierwszej  kolejności  omówione  zostały
dochody budżetu, następnie wydatki. Omówione informacje zawiera zarządzenie Wójta Gminy Miedźno
nr 72/2021. Skarbnik omówiła również temat Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miedźno na lata
2022-2034. Omówione informacje zawiera zarządzenie Wójta Gminy Miedźno nr 73/2021.
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.
Radny Graj zapytał z czego wynika różnica w kwocie przeznaczonej na wynagrodzenia, ponieważ jest
ona niższa o ok 400 tys. od roku ubiegłego. Zapytał również o to ile z tych pieniędzy przeznaczone jest na
nagrody.
Skarbnik odpowiedziała, że na dzień dzisiejszy po przeliczeniu nie zakłada się przyznanie nagród oprócz
takich które wynikają z przepisów, np. nagrody jubileuszowe. Wyjaśniła również, że różnice z ubiegłym
rokiem głównie biorą się z ilości etatów w szkołach.
Radny Graj zapytał, jak wygląda sytuacja z budową Posterunku Policji w Miedźnie, ponieważ w budżecie
nie ma nieuwzględnionych wydatków na tą inwestycję.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  Komenda Powiatowa  Policji  w  Kłobucku nie  będzie  się  zwracać  do  nas
o dotację, ponieważ mają inne możliwości pozyskania środków na ta inwestycję. 
Radny Graj zapytał, czy oprócz dotacji która planowana jest w budżecie na odbiór azbestu w wysokości



50 tys. zł jest jeszcze jakaś kwota z pieniędzy gminnych planowana na ten cel. 
Skarbnik odpowiedziała, że nie.
Radna Szymonik zapytała co rozbudową oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  został  złożony wniosek do „Polskiego  Ładu”  o  dofinansowanie  budowy
ścieków i kanalizację jednak na ten cel nie została przyznana dotacja. Podkreśliła również, że gdy tylko
pojawią się inne możliwości pozyskania na cel środków to na pewno takie wnioski zostaną złożone. 
Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał.
a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu
i Zdrowia na 2022 rok
Przewodnicząca Stobiecka omówiła projekt uchwały.
W związku z brakiem pytań projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  planu pracy Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury,  Sportu
i Zdrowia na 2022 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Dorota  Miśkiewicz,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,
Małgorzata Szymonik, Mirosław Zielonka
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

4. Sprawy różne.
Podczas  poprzedniej  Komisji  w  dniu  07.12.2021  r.  padło  wiele  pytań,  które  Radni  prosili  abym
skierowała  do  poszczególnych  pracowników  Urzędu  Gminy.  Przewodnicząca  Stobiecka  odczytała
Komisji wszystkie odpowiedzi przygotowane przez pracowników. 

5. Zakończenie posiedzenia komisji.
O godz. 15.49 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca Komisji
(-) Ewelina Stobiecka

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


